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https://www.rijksoverheid.nl/binaries/rijksoverheid/documenten/publicaties/2021/05/20/beleidsadvies-bewegen-2021-2040/beleidsadvies-bewegen-2021-2040.pdf


•

•

•



•

•

•





•

•

•

•

































•

•



•

•

•

•

•





•

•

•

•

•



•

•

•

•





•

•

•

•

•



•





•

•

•

•

•



























•

•

•

•

•





https://www.youtube.com/watch?v=wYI6XMCrUu8


“Natuurlijk zijn de gymlessen niet helemaal hetzelfde als binnen”, legt schooldirecteur Desley
Bossink uit. “We hebben hier bijvoorbeeld geen springkasten en geen trampoline. Maar bewegen 

in de buitenlucht – in weer en wind – is ontzettend gezond voor kinderen en dat stimuleren wij 
van harte. Bovendien kunnen we zo in elk seizoen weer andere elementen aan de gymles 

toevoegen. De leerlingen kijken nu al uit naar de eerste gymles sneeuwballen gooien!”

Desley Bossink - Directeur



‘’De Gemeente Halderberge heeft aan de voorkant meegedacht over het organiseren van het 
beheer en onderhoud van de Buitengymzaal. Er is gekozen om de verantwoordelijkheid van het 

onderhoud bij het onderwijsbestuur neer te leggen.’’

Thomas Mellisse - Wethouder Gemeente Halderberge



Hoe anders is het om buiten les te geven? “Het is heerlijk!” zegt Jikke spontaan. “Natuurlijk baal 
ik als het drie uur achter elkaar regent, maar dat komt zelden voor. Op de opleiding leer je binnen 

gymles geven. Om dat te vertalen naar buiten is een uitdaging en vraagt dat ik mezelf verder 
ontwikkel in mijn vak. Ik heb zelf ook weer leeddoelen!”

Jikke - Vakdocente LO






